

# Within *our* Reach

**Bradfield** presents  
An Artistic Symbiosis

- 1 Lifting the Veil
- 2 The First Supper
- 3 Arrival of the Cherubs
- 4 Human History
- 5 Heaven & Earth Spirits
- 6 Where the Sun Never Sleeps
- 7 A New Beginning
- 8 Fable Love (Vocals by Anael)
- 9 Pristine Light
- 10 Hope for a Blue Planet

Composed & Produced by Bradfield  
Twelve original paintings by LorAnge

©2005 APSIS Music • All rights reserved

In an extraordinary artistic symbiosis, two unique creators unite to explore the realm of angels and fairies working their magic to assist mankind. Composer **Bradfield** brings the promise of **LorAnge's** canvases to life, painting a sonic world that unravels with profound serenity. Evoking both classical renaissance and new age thoughtfulness, resonating intuitively with the timeless wonder of the universe, this music opens wide the door to an enchanted land truly "Within our Reach".



Dans une extraordinaire symbiose artistique, ces deux créateurs ont exploré l'univers des anges et des fées venant aider l'humanité par leur magie. Le compositeur **Bradfield** apporte une dimension magistrale aux tableaux de **LorAnge**, un monde sonore au dénouement d'une profonde sérénité. Évoquant la renaissance classique et l'esprit du nouvel-âge, la musique résonne intuitivement avec l'intemporelle merveille de l'univers, ouvrant la porte sur un monde enchanté soudainement « À notre portée ».



[www.APSISMUSIC.com](http://www.APSISMUSIC.com)



APS2005 • 75 minutes

